
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 19.08.2019 
 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.00  
 
Lokalitet: Personalerummet 
 
Mødedeltagere: Charlotte, Lene, Helle, Morten, Tina, Karin, Sonia, Jakob, Betina, Anette, 
Hasse   
 
Mødeleder: HVM 
 
Referent: Anette 
 
Fraværende:  
 
 

 

 
 

Dagsorden  
 
 

REFERAT er godkendt  

301. Elevrådet samt velkommen tilbage på skolen 
 
7.a: Ronja (Suppl. Lasse) 
7.b: Lucas (Suppl. Freja) 
8.a: Lærke G (Suppl. Emma) 
9.a: Mikkel (Suppl. Simon) 
9.b: Cecilie (Suppl. Smilla). 
 
Grundet skolerejse i uge 34 mødes elevrådet i uge 35 og konstituerer 
sig. 

 

 
Elevrådet konstituerer sig i 
uge 35 og vælger en 
repræsentant til bestyrelsen.  

302.  Skolebuskørsel – den lukkede rute 
Ifølge bekendtgørelsen om befordring af elever i folkeskolen ”skal 
kommunalbestyrelsen indhente udtalelse om ordningens nærmere 
tilrettelæggelse, herunder om ruter og opsamlingssteder, 
afgangstider og ventetider, fra de berørte skolebestyrelser.” 
Vi skal sætte skolebuskørsel på som et punkt på dagsordenen på 
et bestyrelsesmøde, så forvaltningen kan få jeres udtalelser 
senest mandag d. 4. september 2017. 
Jeres udtalelser vil derefter blive forelagt Børne- og 
Ungdomsudvalget på mødet den 26. september 2017. 
I forhold til drøftelsen på bestyrelsesmødet skal I skelne imellem 
de lukkede skolebusruter, som tilrettelægges af Viborg Kommune, 
og de åbne ruter, som varetages af Midttrafik. 
 
HVM foreslår, at SB udvælger et par repræsentanter, som 
sammen med Lisbeth Munch kan gennemgå ovenstående mhp. 
udtalelse. 

 

Bestyrelsen ønsker feedback 
fra de forældre, der bruger 
ruten, inden de drøfter 
udtalelsen med Lisbeth.  
 
Lisbeth sender derfor mail på 
Intra til de berørte forældre 
onsdag d. 21. august vedr. 
deres eventuelle kommentarer 
til ”den lukkede busrute”.  
 
Dette vedr.: 
Opsamlingssteder 
Ruter  
Afgangstiden  
Ventetider 
Andet  
 
Helle, Karin, Lene og Lisbeth 
mødes d. 28. august kl. 15.30  
 



Bestyrelsen ønsker at 
kommentere på udfordringen 
vedr. trafikfarlige veje i samme 
udtalelse. 
 

303. Opfølgning på forældrehenvendelse vedr. 6. 
årgang i ugen op til sommerferien.  
 

Bestyrelsen drøftede 
henvendelsen på et generelt 
plan, og fik en orientering om, 
hvordan lærere og ledelse har 
handlet på henvendelsen.  
Desuden havde vi en drøftelse 
af, hvordan vi fremover 
håndterer henvendelser fra 
forældre mest hensigtsmæssigt.  

304 SB-repræsentation i klasserne i skoleåret 2019-20. 
Drøftelse af, hvad SB-medlemmerne skal bringe med 
ud på de kommende forældremøder. 
 

Følgende bringes med: 
 
Vi ønsker fra bestyrelsens side: 
 
En kontinuerlig og grundig 
kommunikation, som vi finder, 
er vigtig og virksom mellem 
skole og hjem. Det gælder 
begge veje. Både om det der 
virker og det der udfordrer. 
Husk den gode fortælling er vi 
fælles om.  
 
Forældresamarbejdet er vigtigt 
at fastholde. Det er værdifuldt, 
når forældre og forældreråd 
bakker op om den sociale 
trivsel. Eksempelvis 
legegrupper, madgrupper og 
aktiviteter i fritiden. Deltagelse 
på forældremøder og til 
arrangementer.   
 
Altså tænke, tale og handle om 
”vores børn”  
 
Opfordre til aktiviteter i RIF – 
henvendelse til Tina Kuhr.  
RIF-dag nævnes 
 
Indskoling: 
Fit first 
SFO-årshjul på Tabulex, fysiske 
plancher og Intra. 
En torsdag med SFO-tid fra kl. 
11.55-16.45 – nye muligheder 
for aktiviteter og fordybelse. 
 
Mellemtrin: 
UltraBit 
 
Hele skolen: 



20 BMX-cykler fra RIF 
 
Hvilke henvendelser kan vi tage 
os af? 
Skolebestyrelsen behandler 
ikke konkrete problemer og 
personalesager. Det handler 
om overordnede rammer for 
læring og trivsel.  
 
Forældre opfordres til ved 
udfordringer at kommunikere 
med hinanden, lærerteamet og 
om nødvendigt pædagogiske 
ledere og skoleleder.  
 
Vi skal sammen dyrke den gode 
fortælling om Rødkærsbro 
skole.  
 

305. Årshjul 
Med afsæt i sidste års årshjul skal vi have udarbejdet 
et nyt (husk efterårsmødet med BU-politikere og 
forvaltning d. 29. oktober 16.55-17.45). 
 

Udsættes til næste møde  

306. Jf. udsendte mail vedr. revideret styrelsesvedtægt: 
Børne- og Ungdomsudvalget har godkendt udkastet til den 
reviderede udgave af styrelsesvedtægten og bilaget til 
styrelsesvedtægten på Børne- og Ungdomsudvalgets møde den 
13. august 2019. 
 
Derfor vil vi bede jer om at tage udkastet til den revideret udgave 
af styrelsesvedtægten og bilaget til styrelsesvedtægten med til 
udtalelse i jeres skolebestyrelser. 
 
Link til sagsfremstillingen: 
https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-
referater/Dagsordner-og-referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn-
2018til2021/Boerne-og-
Ungdomsudvalget/2019/8/Moede201908131215#7 

 
Svarfristen er den 3. oktober 
 

Udsættes til næste møde 

307. Evt. 
 

Hasse orienterede om vakant 
stilling i indskolingen.  
7. sep. har Lunden jubilæum – 
vil nogle tjene 1000 kr. til 
klassekassen elever evt. 
sammen med forældre? 
 
 
Link til planlægning af 
legegrupper: 
 
http://groupformer.com/ 
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